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Yıl: 2 Sayı: 114Düzce Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği yayın organıdır

Düzce Valisi Selçuk Aslan
görevine başladı

DESOB Başkanı Kayıkcı: 

RABBİM MUVAFFAK
ETSİN, HAYIRLI OLSUN

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan imzasıyla Valiler 
Kararnamesi ile Düzce’ye 
ataması gerçekleştirilen Selçuk 
Aslan görevine başladı. Düzce 
Valisi için Valilik Hizmet Binası 
önünde bir tören düzenlendi. 
Düzce Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği (DESOB) Başkanı 
Mustafa Kayıkcı da Düzce Valisi 
Selçuk Aslan’ı karşılama 
töreninde hazır bulundu. Yeni 
Vali Selçuk Aslan’a ‘hayırlı 
olsun’ temennisinde bulunan 
Kayıkcı, ‘Rabbim muvaffak 
etsin’ dedi. 
Sosyal medya hesabından 
görüşlerini paylaşan Mustafa 
Kayıkcı, ‘Valimiz Selçuk Aslan’ın 
Düzce’de başarılı olacağına 
inanıyorum’ dedi.

Sorunlar ele alındı

KÜÇÜK SANAYİ SİTESİ

MASAYA YATIRILDI

Düzce TSO ev sahipliğinde gerçekleştirilen 
toplantıya Düzce Demir ve Madeni Sanatkarlar
Odası Başkanı Murat Geçici de katıldı

Geçtiğimiz günlerde yaşanan su baskını ile bir kez 
daha gündeme gelen Küçük Sanayi Sitesinin 
altyapı ve genel sorunlarıyla ilgili DSİ, Belediye, 
SEDAŞ, Özel İdare gibi kurumların müdahale 
programları, önümüzdeki süreçte yaşanabilecek 
olumsuz durumların önüne geçilebilmesi adına 
acil önlem, alınması gereken konular gündeme 
getirildi.
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DÜZCE KSS ALT YAPISI İÇİN
KAPSAMLI BİR ÇALIŞMA YAPILACAK

Düzce Ticaret ve Sanayi Odası 4 ve 6. Meslek Komitesi 

müşterek toplantıda bir araya gelerek Küçük Sanayi 

Sitesi'nin sorunlarıyla alakalı olarak kapsamlı çalışma 

yapılması konusunda fikir alış verişinde bulunuldu. 

Düzenlenen müşterek komite toplantısına Düzce TSO 

Yönetim Kurulu Başkanı Erdoğan Bıyık, Başkan Yardımcıları 

Cemal Aksan ve İbrahim Canpolat, Düzce Demirciler Odası 

Başkanı Murat Geçici, Düzce TSO 4 ve 6. Meslek Komitesi 

üyeleri katıldı. Geçtiğimiz günlerde yaşanan su baskını ile 

bir kez daha gündeme gelen Küçük Sanayi Sitesinin altyapı 

ve genel sorunlarıyla ilgili DSİ, Belediye, Sedaş, Özel İdare 

gibi kurumların alması gereken önlemler ile önümüzdeki 

süreçte yaşanabilecek olumsuz durumların önüne geçilebilmesi 

adına acil önlem alınması gereken konular gündeme getirildi. 

Ağustos ayı içinde, Düzce TSO ev sahipliğinde, Küçük Sanayi 

Sitesi esnaflarının toplu şekilde yer alacakları, ilgili kamu 

kurumlarının da davet edileceği Küçük Sanayi Sitesi İstişare 

toplantısı yapılmasına karar verilirken, toplantıya kadar olan 

sürede de sorunların detaylı şekilde araştırılmasına, gündemin 

bu araştırmalar sonucunda oluşturulmasına karar verildi. 

Toplantıyla ilgili konuşan Düzce TSO Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcısı Cemal Aksan, “Yönetim Kurulu Başkanımızla birlikte 

hemen her yağmurda sorun yaşayan ve oradaki üyelerimize 

maddi zarar yaşatan Küçük Sanayi Sitesinin sorunları için 

kapsamlı bir çalışma yapma niyetindeyiz. Gerek kamu 

kurumlarımız gerekse oradaki üyelerimiz ile hızlıca koordine 

olarak sorunlarımızı tespit edip, ilgili kamu kurumları ile gerekli 

yazışmaları yapacağız” ifadelerini kullandı.
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MÜSİAD DESOB’U ZİYARET ETTİ

MÜSİAD Düzce Şubesi Heyeti DESOB 'u ziyaret etti. MÜSİAD Başkanı Özgür Sağlam ve Yönetim Kurulu Üyeleri DESOB 

Başkanı Mustafa Kayıkcı ile makamında görüş alışverişinde bulundular. Samimi bir ortamda geçen ziyarette Birlik 

Yönetim Kurulu Üyeleri de hazır bulundu. DESOB Başkanı Kayıkcı MÜSİAD heyetine nazik ziyaretlerinden dolayı teşekkür 

etti ve esnaf sorunlarına ilişkin görüşlerini aktardı.

GÖLYAKA SEDAŞ’A ZİYARET 
Düzce Elektrikçiler Esnaf ve Sanatkarlar Odası, meslekleri ile 

ilgili kurum ve kuruluş ziyaretlerini sürdürüyor. Oda tarafından 

son olarak Gölyaka SEDAŞ kurumu ziyaret edildi. Düzce 

Elektrikçiler Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Serhat Geçtim 

ziyaretle ilgili olarak sosyal medya hesabından şu görüşleri 

paylaştı. “SEDAŞ Gölyaka Operasyon  Yöneticisi Sayın Gökhan 

Yeşilbağ'ı makamında ziyaret ettik. Üyelerimizin sorunlarını ve 

taleplerini kendilerine ilettik. İlgi ve alakalarından dolayı  ve 

misafirperverlikleri için kendilerine  çok teşekkür ediyoruz.”

Ek Motorlu Taşıtlar Vergisinin ilk taksiti ve borç 

yapılandırmasında ödeme süresi 31 Ağustos'ta doluyor.

2023 yılı motorlu taşıtlar vergisinin ek ödemesinin ilk 

taksiti için son gün 31 Ağustos. Vergi, araç 

sahiplerinin 2023 yılında ödedikleri kadar olacak. Bu 

yıla mahsus ve bir kez ödenecek. Açıklanan haberlere 

göre Eylül 2023'te ilk defa kayıt ve tescil edilmiş 

otomobiller için yıllık motorlu taşıtlar vergisinin yarısı 

kadar ek vergi alınacak. Ek motorlu taşıtlar vergisini 

ödemeyenler araçlarını satamayacak ve trafikten 

çekemeyecek.

Borç yapılandırması

Cumhuriyet tarihinin en kapsamlı borç yapılandırması 

için de son tarih 31 Ağustos. Peşin veya taksitli 

seçeneğini seçip, ilk taksit ödeme süresini geçirip 

ödemeyenler veya eksik ödeyenler kapsamda olacak. 

Vergi mükellefleri bu tutarların tamamını geç ödeme 

zammı ile birlikte ağustos ayı sonuna kadar 

ödeyebilecek. Katsayı uygulanmaksızın kanundan 

yararlanılmış olacak. Ancak peşin ödeme indiriminden 

faydalanılamayacak.
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DEPREM KUŞAĞI İÇİNDE OLDUĞUMUZ UNUTULMAMALIDIR

Düzce Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği 
(DESOB) Başkanı Mustafa Kayıkcı 17 Ağustos 
1999 depreminin 24. anma yıl dönümü için 
bir bildiri yayınladı. DESOB Başkanı Kayıkcı, 
'Düzce olarak hiçbir zaman deprem kuşağı 
içinde olduğumuz unutulmamalıdır' dedi. 
DESOB Başkanı Kayıkcı 17 Ağustos deprem 
mesajında şu görüşlere yer verdi: “ Deprem 
kuşağı içinde olduğumuz unutulmadan, 
şehrimizin yapılaşmasından sosyal ve 
ekonomik hayata dair tüm planları buna göre 
yapmamız gerekiyor. Yaşadığımız felaketlerin 
ve yitirdiğimiz canların yarası hiç 
kapanmıyor.

Deprem kuşağında yer alan bölgemiz her an 

yeni bir deprem riski altında. Bu riskle başa 
çıkabilmek için Çevre ve Şehircilik Bakanlığı 
tarafından açıklanan Kentsel Dönüşüm Eylem 
Planı'nı destekliyoruz. Kentsel dönüşüm ve imar 
planları yapılırken deprem riski yüksek olan 
bölgelere öncelik verilmeli. Bunun yanı sıra 
güçlendirme ve yenileme planları ile bazı 
yapılar da yıkılmadan depreme dayanıklı hale 
getirilmeli. Depremler yaşanmadan tedbir 
almaya başlamalıyız. Öte yandan kentsel 
dönüşümle yeniden yapılacak binalarda 
esnafımız da düşünülmeli. 17 Ağustos 
depreminde hayatını kaybedenlere bir kez daha 
rahmet, yakınlarına başsağlığı diliyorum”


